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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v petek, 12.02.2016 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 12 
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Damjan FICKO, Oto 
FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc 
KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL in Ernest SERDT. Opravičeno odsotni so bili član občinskega sveta 
Slavko CENER, član občinskega sveta Tibor CIGUT, član občinskega sveta Franc PERTOCI in predsednica 
odbora vaških skupnosti Aleksandra KAROLI.  
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 13. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta niso (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

DNEVNI RED 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 13. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 12. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 12. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2016 – II. obravnava  
6. Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2017 – II. obravnava 
7. Predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2016 
8. Predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti občine Tišina za leto 2016 
9. Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družni na domu in določitvi 

subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu za leto 2016  
10. Tekoča problematika 
11. Vprašanja in pobude 
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K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 12. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN in Ernest SERDT. 
 
Podan je bil naslednji predlog: 
 
Danijel KOLMAN je povedal, da v zapisniku pogreša razpravo o problematiki glede gasilskih domov. 
Ugotovljeno je bilo, da je uslužbenka na občinski upravi naredila napako, zato je v prihodnje prosil, da se 
takšne stvari zapišejo tudi v zapisnik. 
 
ŽUPAN je pojasnil, da je zapisnik napisan v skladu s 46. členom Poslovnika občinskega sveta in ga v 
nadaljevanju citiral. Poudaril je, da se razprava ne piše v zapisnik razen, ko član občinskega sveta to 
zahteva.  
 
Danijel KOLMAN je bil s podano obrazložitvijo zadovoljen. 
 
Ernest SERDT je imel pripombo na zapisnik pri točki 5. Zahteval je, da se zapisnik dopolni z naslednjo 
vsebino: »Da se ponovno preveri začetek odseka JP 530822 Čistilna Murski Črnci. To naj uredi podjetje 
Geoking z Direkcijo RS za ceste.« 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta so nato soglasno (12 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 120: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE ZAPISNIK 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE TIŠINA DOPOLNI PRI TOČKI 5 S PREDLOGOM ČLANA OBČINSKEGA SVETA ERNESTA SERDT Z 
NASLEDNJO VSEBINO: »DA SE PONOVNO PREVERI ZAČETEK ODSEKA JP 530822 ČISTILNA MURSKI 
ČRNCI. TO NAJ UREDI PODJETJE GEOKING Z DIREKCIJO RS ZA CESTE.«. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 12. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 – II. obravnava 
 
Uvodno predstavitev k proračunu je podal župan.  
 
Obrazložitev proračuna je podala računovodkinja Mateja CELEC.  
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Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2016 v II. obravnavi in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Milan KAROLI, Franc KNAUS, Vinko GAJŠT, Danijel KOLMAN in Viktor OBAL. 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Mateja CELEC. 
 

*     *     *     *     * 
 
KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2016 IN 2017 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Vinko GAJŠT, Milan KAROLI in Ernest SERDT. 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal župan. 
 

*     *     *     *     * 
 

LETNI NAČRT RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 121: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN 
DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
LETNI NAČRT PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 122: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
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ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Franc KNAUS, član statutarno pravne komisije je povedal, da je Statutarno pravna komisija na svoji 16. seji 
dne 10.02.2016 obravnavala Predlog Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2016. Mnenja je, da je 
predlagani odlok skladen z veljavno zakonodajo.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 123: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK  O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 V II. 

OBRAVNAVI. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE.   

 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 – II. obravnava 
 
Uvodno predstavitev k proračunu je podal župan.  
 
Obrazložitev proračuna je podala računovodkinja Mateja CELEC.  
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2017 v II. obravnavi in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Ernest SERDT in Milan KAROLI. 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Mateja CELEC. 
 

*     *     *     *     * 
 
KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2017 IN 2018 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal župan. 
 

*     *     *     *     * 
 
LETNI NAČRT PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 

S K L E P št. 124: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Franc KNAUS, član statutarno pravne komisije je povedal, da je Statutarno pravna komisija na svoji 16. seji 
dne 10.02.2016 obravnavala Predlog Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2017. Mnenja je, da je 
predlagani odlok skladen z veljavno zakonodajo.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 125: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK  O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 V II. 

OBRAVNAVI. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE.   

 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAM ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2016 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 126: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAM ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA 
LETO 2016. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE KULTURNE DEJAVNOSTI OBČINE TIŠINA V LETU 2016 
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Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti v občini Tišina za leto 2016 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. Podan ni bil noben predlog. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 127: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE KULTURNE 
DEJAVNOSTI OBČINE TIŠINA V LETU 2016. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI 
SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU ZA LETO 2016  
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu in določitvi 
subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu za leto 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 128: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI 
DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU ZA 
LETO 2016.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Spremembe in dopolnitve Občinskega prostorskega načrta občine Tišina: V začetku meseca februarja 

smo s strani MOP-a  prejeli obvestilo, da bo potrebno za OPN izdelati Celovito presojo vplivov na 
okolje. MOP smo takoj zaprosili za usklajevalni sestanek. Na tem sestanku smo zadeve na MOP-u 
pojasnili in dosegli da, ni več razlogov za uvedbo celovite presoje vplivov na okolje za Spremembe in 
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dopolnitve občinskega prostorskega načrta občine Tišina. S tem gre postopek naprej. Upam, da bomo 
zadevo zaključili do konca leta 2016.  

- Poziv za člane JSKD: S strani Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti smo prejeli 
poziv za oblikovanje predloga za imenovanje članov sveta območne izpostave, saj se sedanjim izteka 
imenovanje. Lokalne skupnosti predloge pripravijo tako, da se k evidentiranju kandidatov pozovejo 
društva, zveze kulturnih društev in posameznike s področja kulturnih dejavnosti, ki delujejo v 
posamezni lokalni skupnosti. Predloge je potrebno posredovati do 4. 3. 2016. S strani občine je v svet 
območne izpostave imenovan en predstavnik. 

 
 
K TOČKI 11 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Milana KAROLI glede realizacije Programa dela 
občinskega sveta in občinske uprave občine Tišina v letu 2015. 
 
Milan KAROLI je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN glede podatkov o izplačilu 
sejnin odborov in komisij ter sejnin občinskega sveta po posameznih svetnikih občinskega sveta za leto 
2015. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer Kakšne so bile 
ugotovljene ugotovitve pri inšpekcijskih nadzorih na OŠ Tišina, ki je bil izveden v letu 2015? in Ali so 
potrebne kakšne spremembe na infrastrukturi, ki so v lasti občine? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Viktorja OBAL glede prijav na javni natečaj za 
prosto delovno mesto vodja režijskega obrata. 
 
Viktor OBAL s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 
Viktor OBAL je zastavil dodatna vprašanja in sicer: Koliko kandidatov se je prijavilo na objavljeno prosto 
delovno mesto vodja režijskega obrata? Koliko od prijavljenih kandidatov je izpolnjevalo razpisne pogoje? 
Koliko od prijavljenih kandidatov, kateri so izpolnjevali pogoje, je bilo iz občine Tišina? 
 
ŽUPAN je povedal, da bo odgovor podan v pisni obliki. 
 

*     *     *     *     * 
 
Ernest SERDT je v okviru prodaje kmetijskih zemljišč povezanih s projektom komasacije zastavil naslednje 
vprašanje: Koliko sredstev moramo nakazati na račun Upravne enote Murska Sobota in koliko smo dobili 
povrnjenih sredstev? 
 
ŽUPAN je povedal, da bo odgovor podan v pisni obliki. 
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  *     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja: 
- Ali se kot strošek za pridobitev nepovratnih sredstev, se pravi znotraj agromelioracij, upošteva tudi 

čiščenje jarkov in potokov, če ne ga zanima koliko sredstev je na postovki v proračunu za to 
predvideno in za katere jarke in potoke gre? Prosil je za pisni odgovor. 

- Kaj pomeni finančno za našo občino, če bo potrebno vračati evropska sredstva za izgradnjo  
vodovodnega sistema krak B kot to napoveduje članek, ki je bil zasleden v medijih? 

- V čigavi pristojnosti katerega delovnega telesa so vaško-gasilski domovi (odbora za gospodarstvo ali 
odbora za negospodarstvo)? Za podajo odgovora je zaprosil Statutarno pravno komisijo. 

- Kakšna je zadeva glede nasipov za naprej? 
 
ŽUPAN je glede Pomurskega vodovoda povedal, da se bo zadeva rešila in da do vračanj ne bo prišlo. Kar se 
tiče nasipov je povedal, da po besedah g. Kusteca imajo v letošnjem letu za investicijsko vzdrževanje 
celotnega porečja reke Mure 181 tisoč €. Predlog ureditve je bil vključen v dogovor regije, ampak ker se 
gre za sektorski projekt, bo ostal na Ministrstvu za okolje in prostor. Upamo, da bo ta projekt tudi kdaj 
realiziran. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanimi odgovori zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je glede mostu v Rankovcih čez Dobel povedal, da je vozišče čisto uničeno in ga zanima Ali se 
bo ta zadeva popravila. 
 
ŽUPAN je povedal, da se je vzdrževalca, to je Cestno podjetje Murska Sobota, že večkrat na to zadevo 
opozorilo, nazadnje pa so bile tudi s strani občine podane pripombe in soglasje na projekt Rekonstrukcije 
in izgradnje kolesarske steze od Vanča vasi do mejnega prehoda v Gederovcih. Upamo, da bo to v kratkem 
tudi izvedeno. Občina bo še naprej opozarjala vzdrževalca, da bi se resno pristopilo k ureditvi zadeve.  
 
Oto FLISAR je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Viktor OBAL je zastavil naslednja vprašanja: 
- Kdo izmed vaščanov Rankovcev je bil prisoten pri podaji pripomb na projekt Rekonstrukcija in 

izgradnja kolesarske steze od Vanča vasi do mejnega prehoda v Gederovcih? 
- Ali je tudi občina Tišina dobila ponudbo za odvoz odpadkov od avstrijskega ponudnika? Kakšna je bila 

ponujena cena in ali je župan na to ponudbo dal kakšen odgovor? Ali je res ponudbena cena nižja za 
polovico od sedanjega izvajalca te javne službe? Prosil je za pisni odgovor. 

 
ŽUPAN je glede rekonstrukcije ceste in izgradnje kolesarske steze povedal, da so bile podane samo 
pripombe na tisto, kar je bilo že dve leti nazaj, takrat ob pristnosti vaščanov in Vanča vasi in Rankovcev 
dogovorjeno. Podali smo soglasje na projekt, pri čemer je bil angažiran občan, ki dela na Fakulteti za 
gradbeništvo, da nam je pomagal podati pripombe na projekt. 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KNAUS je zastavil naslednja vprašanja: 
- Ali bodo opravljeni razgovori s predstavniki gasilskih društev glede poplačila obveznosti s strani 

gasilskih društev za obnovo gasilskih domov. Ali se je zgodba v zvezi z gasilskimi domovi zaključila? 
- Prosil je za informacije v zvezi s Pomurskim vodovodom, kajti del občine je priklopljen na pomurski 

vodovod. Kdaj se bo uveljavljala nova cena? Kako se razmišlja na svetu ustanoviteljic? Bil je tudi 
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sestanek na katerem je bilo govora v zvezi z delom, ki bi ga delali nekateri iz občinske uprave in ga je 
zanimalo ali ta zadeva drži. Se pravi, da bomo področje občine Tišina pokrivali sami z zaposlenimi iz 
režijskega obrata in računovodstva.  

 
ŽUPAN je glede razgovorov z gasilskimi društvi povedal, da še nismo uspeli opraviti in se bo ta zadeva 
poizkušala izvesti. Kar se pa tiče Pomurskega vodovoda pa je povedal, da so priključena vsa naselja, ki so 
bila predvidena. Nova cena bi morala biti uveljavljena s 1.1.2016, vendar to ni krivda občine Tišina. Na 
svetu ustanoviteljic je bil postavljen rok 10.2.2016, da se posredujejo podatki in edino občina Tišina je 
posredovala vse potrebne podatke. Verjetno bo nova cena tam nekje do 1.4.2016 morala biti uveljavljena. 
Tisti del, ki ni priključen na Pomurski vodovod, ne bo imel enake cene. Kar se tiče dela režijskega obrata, 
ostaja tako kot je bilo v dogovoru, da bodo podizvajalci vsi režijski obrati oziroma vsa komunalna podjetja 
na območju občine.  
 
Franc KNAUS je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 
 
 
 
 
13. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.35 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


